
Skolebestyrelsesmøde Nørre Fælled skole  

Tirsdag den 10. januar kl. 17:00 – 19.00 

Mødeleder: Thomas       Referent:  Lise         Lokale: 
Personalerum 
 
Ved mødets begyndelse vil der være en let anretning 
 

Forældrerepræsentanter: 
Mai, Ronnie, Lena, Kristian og 
Thomas 
Elevrådsrepræsentant; Sejer. 
Medarbejdere; Pernille F.M, Per, 
Pernille F. 
Ledelse; Thomas, Martin og Lise 
 

  
Emne – og ansvarlig 
 
 

 
Hvad skal udrettes? 

 
Tid – 
ca. 

 
Beslutning og hvem gør 
hvad? 

1.  Godkendelse af 
dagsorden 

  Der er rykket lidt rundt i 
dagsordenen, da der er 
besøg udefra. 
 
Dagsorden godkendt. 

2.  Meddelelser fra skolens 
ledelse 
v. Thomas og Martin  

Orientering 
 

10 
min 

Skolen er blevet trukket ud 
til at skulle redegøre for, 
og om hvordan vi arbejder 
med problematikker vedr. 
parallelsamfund i skolens 
distrikt. 
 
Skolen skal redegøre for 
dette inden 10 dage. 
 
SKOLE: 
Gennemgang af 
personalestatus. 
Der sendes en samlet 
skrivelse ud. 
 
KKFO/KLUB: 
En medarbejder har opsagt 
sin stilling. Denne 
genopslås. 
(se nytårsbrev) 
Der bliver ansat til de 
kommende maj-børn. 
 
 

3.  Nyt fra elevrådet 
v. Kerem og Sejer 

 10 
min 

Der har ikke været 
elevrådsmøde siden sidst. 
 
Sejer informerede om 
besøg fra en 
interesseorganisation, som 
kan hjælpe med, hvordan 
elevrådet kan arbejde med 
punkter fra 
Trivselsundersøgelsen. 
 
Der er et udkast til ny 
sukkerpolitik på NFS. 
 



Denne skal godkendes på 
elevrådsmødet i næste uge 
og endeligt godkendes i SB. 

4.  Byggesag 
v. Thomas 

Rapport vedr. 
skimmelsvamp 

20 
min 

Se bilag 
Jens Svane fra KBH 
Ejendomme var og 
gennemgå, hvad der sker 
på Bispebjerg Skole fra nu 
til NFS flytter ind. 
 
Der har været afholdt 
møde med nogle forældre, 
der var nysgerrige og 
stillede sig spørgende 
overfor tallene på 
målinger. 
 
Der pågår stadig en dialog 
mellem en forældre og 
Jens.  
 
Når alt er udbedret - (når 
Kildevæld flytter ud, inden 
NFS flytter ind), vil der 
blive foretaget nye 
målinger. 
 
Indtil vi er helt sikre på at 
kælderen er sikkert 
skimmelfri, vil der ikke 
blive placeret personale 
her. 
 
Fremadrettet vil Kbh. 
Ejendomme følge op på 
om Bispebjerg følger 
skolens udvikling. 
 
Rapporten vil blive lagt på 
skolens hjemmeside 
 
 
BYGGESAG; 
 
Eat: Der vil blive tale om 
kolde anretninger til 0. – 2. 
klasse. 
 
Bispebjerg Skole: 
Eat: Der vil blive tale om 2 
forskellige retter der 
vælges imellem. 
 
 

5.  Tilsynsrapport KKFO 
v. Martin 

KKFO og Klub har haft 
obligatorisk tilsyn 

20 
min 

Se bilag: 
Tilsynsrapport er netop 
lagt frem i 
personalegruppen. 
 



Fremadrettet vil der blive 
arbejdet på de nedslag der 
var fra rapporten; 

- pejlemærker 
- inklusion og 

fællesskab 
- sociale relationer 

Der vil også være et fokus 
på sprog – hvordan taler 
de voksne til og med 
eleverne. 
 
Der skal ligeledes arbejdes 
med evalueringskultur. 
 
Hvordan arbejdes der med 
at involvere nye 
medarbejdere i de 
indsatser der er? 

- Det arbejdes der på 
i personalegruppen. 

 
Der er noget omkring, 
hvordan man som forældre 
bliver mødt af personalet. 

- Det er vi som 
personale/ledelse 
klar over, og vil 
arbejde med det 
fremadrettet. 

6.  Generation Sunde Børn 
v. Thomas 

Deltagelse i 
forskningsprojekt for 
vores 
indskolingsklasser de 
kommende to skoleår 

20 
min 

Se bilag 
Malte Nejst Larsen var 
med on-line og 
præsenterede 
forskningsprojektet 
Generation Sunde børn. 
 
Projekt for kommende 
indskolingsklasser 0.-
2.årgang. 
 
Alle børn er med i 
projektet d i aktivitets- og 
spiseaktiviteter, dog 
trækkes der ”kun” 



data/målinger fra de 
elever, hvor forældre 
tilmelder sig. 
 
NFS ønsker, at projektet er 
i tæt samarbejde med 
sundhedsplejersken på 
skolen. Det vil 
forskningsprojektet meget 
gerne gå ind i. 
 
SB skal give tilsagn til om vi 
som skole skal gå ind i 
projektet. 
 
Medio marts får vi en 
endelig udmelding. 
 
SB godkender NFS’ 
deltagelse i projektet. 

7.  Økonomi 
v. Thomas 

Elev til- og afgang 10 
min 

Skolestart 20 elever 
udskrevet. 
 
Fra sommerferie til nu, er 
12 elever indskrevet 
 
Der er pt 28 indskrevne 
elever til kommende 
0.klasse. 12 har ikke 
reageret. Dem laver vi en 
plan for at få ind i folden. 
(der er 68 distriktsbørn i 
alt) 
 
 
 

8.  Skoleudviklingssamtaler 
v. Thomas 

Skolebestyrelsen skal 
tage stilling til hvilke 
emner den nye 
skoleudviklingsplan 
skal indeholde, samt 
drøfte en dato for 
afholdelsen af denne 
samtale med 
repræsentation af 
områdechef 

20 
min 

Se bilag 
 
TB mødes med 
områdechefen kommende 
uge, her vil de i fællesskab 
drøfte, hvilke emner der 
kunne være interessante at 
arbejde med 
efterfølgende. 



 

9.  Evt. 
 
 

 5 
min 

Der har været en 
henvendelse fra en 
forælder med nogle 
spørgsmål.  
Forældrerepræsentanterne 
svarer. 
Eventuelle punkter herfra 
tages op på kommende SB 
møde. 
 

10.  Punkter til kommende 
møder: 
 

 
- Godkendelse 

af 
sukkerpolitik. 

- Budget 2023. 

 Martin og Thomas B. 
mødes på mandag med 
økonomiansvarlig. 
 
Ved næste SB-møde bliver 
budgettet gennemgået.  

     

 Datoliste  
 

 Onsdag den 22. februar 
Torsdag den 2. marts 
(Lundehus) 
Torsdag den 13. april 
Tirsdag den 9. maj 
Torsdag den 1. juni   

 
 
Skriftligt orienteringspunkt: 


